
Protokół nr XLIII 

 z  Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dniu 18 czerwca 2021 

 

Obrady rozpoczęto 18 czerwca 2021 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 10: 35 tego 

samego dnia. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski powitał Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica, 

pracownika Biura Rady, radnych, sołtysów, przewodniczących komitetów osiedlowych oraz 

mieszkańców gminy. 

Odczytał projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Informacja Burmistrza z działań z poprzedniej sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie WPF na lata 2021 - 2027. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

7. Debata na Raportem o stanie Gminy. 

8. Podjęcie uchwały o udzielenie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok: 

a) Odczytanie opinii RIO z dnia 15 kwietnia 2021 roku w sprawie sprawozdania o 

przedłożonym wykonaniu budżetu za 2020 rok. 

b) Odczytanie uchwały Komisji Rewizyjnej nr 1 z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium. 

c) Odczytanie opinii RIO do przedłożonej uchwały Komisji Rewizyjnej z dnia 28 

maja 2021 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Mogielnica z tytułu wykonania budżetu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych w 

miejscowościach : Mogielnica, Cegielnia w gminie Mogielnica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu (MGOK + Biblioteka). 

13. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

14. Sprawy mieszkańców. 



15. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otworzył obrady XLIII Sesji Nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Mogielnicy. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zaproponowano kandydaturę radnego Sławomira Barana za jego 

zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski udzielił głosu Pani Ewie Mróz. 

Pani Ewa przywitała wszystkich zebranych i zaprosiła w swoim imieniu jak również w 

imieniu społeczności szkolnej w Kozietułach na szkolny piknik wakacyjny od godziny 16 w 

dniu 27 czerwca br. Są prowadzone rozmowy na temat użytkowania budynku szkoły, więc 

zanim zapadną decyzję, Pani Ewa zaprasza, aby poznać bliżej szkołę oraz jej społeczność. 

Szkoła zapewnia wyżywienie oraz dobrą zabawę. 

 

3. Informacja Burmistrza z działań z poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski poprosił Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica  

o zabranie głosu. 

 

Burmistrz poinformował o wydanych zarządzeniach od ostatniej sesji z dnia 20 maja 2021 

roku do zarządzenia nr 46 z dnia 07 czerwca 2021 roku. 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował radnych, iż do przyjęcia jest protokół 

 z XLII Sesji z dnia 20 maja 2021 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy z dnia 20 maja 2021 r. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie WPF na lata 2021 - 2027. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie WPF na lata 2021 - 2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 

poprosił o zabranie głosu pana Burmistrza Sławomira Chmielewskiego. 

 

„Wysoka Rado, Szanowni Państwo, tak jak powiedział Przewodniczący Rady otrzymaliśmy 

te środki na konto Urzędu, zasilą nasze środki finansowe i myślę, że w przyszłym roku 

zrobimy podobnie, ponieważ tak jak mówię są równi i równiejsi w tym kraju, więc my 

będziemy sami wyjmować pieniądze z Urzędu Skarbowego, nikogo o to nie prosząc. Proszę 

Państwa sporo jest spraw, które jak gdyby mogą być nie do końca pamiętane przez Radnych. 

Co prawda rozmawialiśmy na ten temat, ale tak króciutko postaram się podsumować: otóż w 

poniedziałek dopiero podpisałem umowy z Urzędzie Marszałkowskim, więc ze względu na 

krótki termin, że termin sesji był ustalony na dzisiaj wrzuciliśmy szybko zadania, na które 

otrzymaliśmy dotację. Są  to następujące: Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw tj. 10 

tysięcy na wykonanie fotowoltaniki na domku w Pączewie, 10 tysięcy z Urzędu 

Marszałkowskiego na ławki, altankę w miejscowości Stryków. Jest również 10 tysięcy na 

inwentaryzację kominów, będziemy teraz robić kolejne zadanie, oczywiście dla gmin, 

powiem, że byłem przerażony jak słyszałem jak niektóre gminy, za jaką kwotę niektóre 

gminy będą realizować to zadanie – inwentaryzacja ciepła – jakbyśmy nie wiedzieli, czym 

palimy w piecu. Problem powinien być dawno rozwiązany tak jak Państwu mówiłem, gdyby 

gminom przekazali rządzący po milionie to byśmy wymienili piece w ciągu jednego roku na 



ternie całej gminy.(…) Dostaliśmy 160 tysięcy na drogę w Wodzicznej, to była największa 

dotacją, jaką otrzymały Gminy z Województwa Mazowieckiego wśród gmin, które podpisały 

w Żyrardowie umowę. Otrzymaliśmy 80 tysięcy na zakup lekkiego samochodu gaśniczego 

dla naszej OSP w Mogielnicy i remont Strażnicy.(…) W kontakcie ze strażakami OSP 

Tomczyce zgodnie z opinią Komendanta Jana Bilskiego 25 tysięcy na remont drzwi, elewacji 

w OSP Tomczyce.  

W tym roku z Urzędu Marszałkowskiego łączna suma dotacji i jeszcze czekamy na jedna 

umowę wyniesie na kwotę ponad milion złotych, także dziękuje Panu Marszałkowi 

Struzikowi jak również naszemu Radnemu wojewódzkiemu Leszkowi Przybytniakowi za 

wspieranie naszych działań i za to, że otrzymaliśmy te środki. Milion z Vat-u plus milion z 

Urzędu Marszałkowskiemu to budżet nam rośnie i staramy się wyjść z tego kryzysu, który był 

w ubiegłym roku obronną ręką.  

Pod koniec na 3 stronie jest taka pozycja 5 tysięcy na opracowanie dokumentacji projektowej 

zadania pod nazwą „ Nasza gmina naturalnie dla klimatu” – może to Państwa zaskoczyć, 

chociaż na Komisji Budżetowej i z Przewodniczącym Rady rozmawiałem. Chcemy 

zamontować, aby obniżyć koszty utrzymane szkół, które oczywiście wiecie, że wykańczają 

większość gmin wiejskich na terenie Polski, chcemy obniżyć koszty energii elektrycznej i 

złożyć wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego zamontować ogniwa 

fotowoltaiczne na budynku PSP pod lasem i Zespół Szkół Ogólnokształcących i obniżyć 

koszty eksploatacji i na Stacji Uzdatniania Wody w Mogielnicy. I tutaj takich jeszcze innych 

rzeczy, które mogą Państwa zaskoczyć było ogłoszenie przez Lokalna Grupę Działania, bo 

wiecie, że jesteśmy wśród kilkunastu gmin, które działają tutaj, jako LGD Wszyscy Razem 

ogłoszenie konkursu na przedsięwzięcia związane z niewielka infrastrukturą. W ostatniej 

chwili wymyśliłem taki projekt, aby rozbudować pomost rekreacyjny nad zalewem. (…)To 

tak kilka słów wyjaśnienia do tej uchwały, bo o pozostałych sprawach właściwie 

rozmawialiśmy w większym lub mniejszym stopniu, jeśli macie pytanie do tego, co 

powiedziałem jak również do tej uchwały to jeszcze chętnie jeszcze wyjaśnię.” 

 

   Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski podziękował panu Burmistrzowie za 

wyjaśniającą wypowiedź. Wspomniał w swojej wypowiedzi, że Gmina Mogielnica dzięki 

dobrej współpracy z Urzędem Marszałkowskim, Marszałkiem otrzymaliśmy wsparcie i 

pomoc finansową i możemy rozwijać naszą Gminę.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

 



7. Debata na Raportem o stanie Gminy. 

   Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski zapoznał radnych z treścią przygotowanego 

Raportu o stanie Gminy. Wyjaśnił, iż od kilku lat wszedł taki obowiązek, że poza 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za dany rok, za rok poprzedni jest sporządzany taki 

dokument, który nazywa się „Raport o stanie Gminy. Jest to dokument bardzo przejrzysty i 

czytelny dla mieszkańców.  W Raporcie o stanie Gminy nie zawiera aż tyle stron i nie jest tak 

obszerny jak sprawozdanie finansowe. Sporządzony ten dokument został 21 maja 2021 roku, 

liczy około 30 stron i w taki sposób opisowy, ze zdjęciami przedstawia informacje, dotyczące 

tego, co w zeszłym roku zostało wykonane w tym przypadku 2020 zostało wykonane w 

Gminie. Mamy następujące informację w tym dokumencie – w punkcie 1. Mamy 

charakterystykę Gminy, później mamy informacje o finansach Gminy w 2020 r. mamy 

również w punkcie 3 informację o stanie mienia komunalnego o realizacji programów 

ochrony środowiska, gospodarki odpadami, odbioru azbestu mamy w punkcie 5 system 

gospodarowania odpadami, w punkcie 6 mamy wykaz projektów inwestycyjnych w 2020 

roku, punkcie 7 studium uwarunkowań i kierunku przestrzennego zagospodarowania gminy. 

Punkt 8 realizowanie polityki społecznej, punkt 9 realizacja projektów szkolnych, punkt 10 

realizacja uchwał Rady Miejskiej i w punkcie 11 jest realizacja programów współpracy z 

organizacjami pozarządowymi w 202 roku. I t jest kwintesencja tego, co zostało w 2020 roku 

zrobione. Przedstawione są tam również wszelkie zadania inwestycyjne i zadania ze środków 

publicznych Gmina poprzez uchwały Rady wykonała bądź są w trakcie realizacji, bo niektóre 

zadania są wieloletnie i są na pewnym etapie realizacji, więc ten dokument jest Szanowni 

Państwo dokumentem ogólnodostępnym, maja dostęp wszyscy mieszkańcy poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej, jest dostępny dla Radnych, również przed dzisiejsza sesją mieliście ten 

dokument dostępny w swoich materiałach.  

 

   Przewodniczący Rady powiadomił zgromadzonych na Sesji, że Pani Przewodnicząca 

Komitetu Osiedlowego Pani Agnieszka Małek w dniu 16 czerwca złożyła wniosek o to, żeby 

zgłosić chęć udziału w debacie. Odczytał treść tego wniosku. 

Burmistrz Sławomir Chmielewski zabrał głos. 

„Wysoka Rado, Szanowni Państwo ja tylko dodam, że do gmin wpływają, co pewien czas 

oferty, co taki raport firma przygotowała, więc informuje, że ten raport został przygotowany 

przez pracowników Urzędu Gminy nie kosztowało przygotowanie tego dokumentu ani 

złotówki, nie zlecamy na zewnątrz. Pracownicy przygotowują Raport o stanie Gminy pod 

kierunkiem Pani Sekretarz, także nie ponosimy kosztów z tego tytułu. 

   Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski wykonał połączenie telefoniczne do pani Małek. 

Zostały zadane 4 pytania:, co z remontem ul. Dziarnowska, pytanie o ośrodek zdrowia, jaki 

jest tam piec i czy będzie wymiana, kiedy będzie robiona ul. Ks. Zagańczyka oraz czy basen 

w kompleksie sportowym będzie w tym roku otwarty? 

Odpowiedzi udzielił pan Burmistrz: 

„Witam serdecznie. Dziękuję Przewodniczącej Komitetu osiedlowego nr, 4 że jest aktywna i 

działa, interesuję się tym, co dzieję w jej okręgu. Kilka słów wyjaśnienia, oczywiście jak to w 

przypadku dokumentacji temat porusza się do przodu w tempie takim jak określają inne 

przepisy zewnętrzne, czyli długo. Trzeba uzyskać wszystkie zezwolenia, uregulować wiele 

kwestii i na dzień dzisiejszy informuję Pani Agnieszko jak również informuję radnych, że we 



wtorek rozpisałem przetarg na wykonanie, wymianę wodociągów i budowy kanalizacji 

takiego paskowego kanału kanalizacji sanitarnej na ul Dziarnowskiej. Termin składania ofert 

upływa 30 czerwca, więc teoretycznie 30 czerwca będziemy wiedzieli ile ofert wpłynęło i 

mam nadzieje, że skutecznie wybierzemy wykonawcę, także pracę posuwają się do przodu. 

Jeżeli chodzi o dokumentację dotyczącą przebudowy nawierzchni chodników i budowy 

kanalizacji burzowej ta dokumentacja jest praktycznie na ukończeniu. Jeszcze w ostatniej 

chwili zachodziły zmiany, dlatego że mieszkańcy zgłaszali zjazdy na swoje działki, żeby 

jeszcze doprojektować i z tego tytułu wydłużyłem jeszcze termin przygotowania. Myślę, że 

do końca czerwca zostanie przekazana do Starostwa, dlatego że 1 lipca Starostwo na 

podstawie tej dokumentacji będzie mogło złożyć wniosek o dotację na budowę na 

przebudowę tej ulicy, ponieważ ul Dziarnowska jest ul powiatową. 

(…)Jeżeli chodzi o ośrodek zdrowia jak gdyby funkcjonuje, szczepi mieszkańców, 

dostępność myślę, że szczepionek jest. Jednocześnie Pani kierownik poinformowała mnie, że 

wystąpiła, był wniosek zgłaszany przez Radnych i przez Panią Małek do gazowni o wydanie 

warunków wykonania przyłącza gazowego tzn. przebudowy ogrzewania węglowego czytaj 

słynnych kopciuchów na ogrzewanie gazowe. Także procedura związana z dokumentacja się 

toczy i mam nadzieję, że jeżeli nie w tym roku to w przyszłym ośrodek będzie już ogrzewany 

z sieci gazowej, czyli piecem gazowym. 

(…) Tak, jest to ul powiatowa w związku z tym nawiązując do tego, co przed chwila 

powiedziałem, rozmawiałem ze Starostą, zgłosiłem Staroście i Przewodniczącemu Rady 

Powiatu, że w przyszłym roku priorytetem dla nas będzie wykonanie nawierzchni, 

odtworzenie nawierzchni na ul. Zagańczyka. W tej chwili w budżecie przyjęliśmy to zadanie 

do realizacji, mamy wykonać tam kawałek instalacji kanalizacji sanitarnej mówiąc obrazowo 

do końca cmentarza na działce prywatnej będzie umieszczona przepompownia i wymieniamy 

wodociąg, który ulega często awarii. W momencie, jeśli w tym roku udałoby się zrealizować 

to zadanie to w przyszłym roku byłoby odtworzenie nawierzchni, przy czym odtworzenie 

nawierzchni będzie na dłuższym odcinku od skrzyżowania z ul. Mostową tak do końca 

cmentarza. Myślę, że przy okazji robiąc tę nawierzchnię tutaj tez rozmawiałem z 

Powiatowym Radnym Robertem Lipcem zwrócił mi na to uwagę, i słusznie, aby w rejonie 

cmentarza uporządkować sprawę parkowania, czyli wytyczyć tam zatoczki. Jeżeli w 

przyszłym roku, czyli w tym roku byśmy zrealizowali wodę i kanalizację to w przyszłym roku 

odtworzenie nawierzchni. To czy w tym roku rozpiszemy przetarg, bo dokumentacja na wodę 

i kanalizację jest realizowana zależy od tego, jakie efekty osiągniemy w przetargu, bo te 

pieniądze oczywiście mimo uzyskanych dotacji nam się kurczą. Dopiero rozpisujemy 

przetargi z tego powodu, że podpisywanie umów na dotacje było zbyt późne. Jeśli będą 

oszczędności w przetargu na ul Dziarnowskiej, wymiana wodociągów i kanalizacji sanitarnej 

to tędy na sesji byśmy wprowadzili środki na realizację budowę wodociągów i budowę 

kanalizacji na ul Zagańczyka kosztorys wstępnie na te zadania to jest kwota około niestety 

jednego miliona złotych.  

(…)Tak, basen będzie otwarty w tej chwili trwa jego reaktywacja, czyli jest przegląd całej 

instalacji, instalacji solarnej, kolektorów słonecznych na budynku zarówno tych stojących na 

placu, jest wymiana czujników był już napełniony, ale niestety posypał się czujnik. Pan 

dyrektor Pajewski stara się jak najszybciej uruchomić ten basen. Przegląd trwa już bodajże 

dwa tygodnie, no, bo to kwestia wymycia niecki i wymiana niektórych urządzeń.  

8. Podjęcie uchwały o udzielenie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał projekt przedmiotowej uchwały 

 



Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały o udzielenie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica za 

rok 2020 . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

Po przeprowadzeniu głosowania o zabranie głosu poprosił Pan Burmistrz: ··„Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo chciałem podziękować Radnym za udzielenie mi wotum zaufania, myślę, 

że ten trudny rok, 2020 który rzeczywiście dla budżetu i dla realizacji zadań tych, które 

chcieliście w swoich okręgach zrealizować był szczególny, udało się część zadań realizować, 

dlatego tym bardziej mając skromny budżet jestem wdzięczny za głos poparcia i udzielenia 

mi wotum zaufania.” 

Podsumował jeszcze wypowiedź w kilku słowach Przewodniczący Rady: ·„Dziękuję bardzo 

Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo, tak jak widzicie Gmina się rozpędza pod kątem 

realizacji wielu zadań inwestycyjnych. Jest to wynikiem działania Rady z lat poprzednich, 

kiedy podejmowaliście Państwo decyzję w zakresie opracowania dokumentacji na wiele 

zadań. Wielu mieszkańców też się dziwi podejmowaliście uchwałę w takiej czy to takiej 

sprawie minęły 2 lata a nic się nie dzieje – dla mieszkańca liczy się efekt. Jest wiele spraw, 

które mogą również ciągnąć za sobą poważne koszty w gminie. Do końca roku pewnie kilka 

spraw się wyjaśni i zobaczymy jak finansowo będziemy stali po tym roku na rok przyszły. 

Oczywiście trzymam kciuki panie Burmistrzu, że wszystko zakończy się pozytywnie dla 

gminy, dla mieszkańców, dla Radnych, żeby Radni przy współpracy ze swoimi mieszkańcami 

miała fajne pomysły i żeby te pomysły było, za co realizować Szanowni Państwo.” 

Przewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 15 kwietnia 2021 r. w 

sprawie sprawozdania o przedłożonym wykonaniu budżetu za 2020 rok.  Odczytał uchwałę 

Komisji Rewizyjnej nr 1 z dnia 18 maja 2021 roku w sprawie wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi absolutorium a także opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do przedłożonej 

uchwały Komisji Rewizyjnej z dnia 28 maja 2021 roku. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4)  

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Mogielnica z tytułu wykonania budżetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Mogielnica z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

Burmistrz podziękował za udzielone mu absolutorium, za zaufanie i poparcie, jakim darzą do 

Radni. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych w 

miejscowościach : Mogielnica, Cegielnia w gminie Mogielnica. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych w miejscowościach : 

Mogielnica, Cegielnia w gminie Mogielnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki  

NIEOBECNI (4) 



Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu (MGOK + Biblioteka). 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

13. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

Do dyskusji zgłosiła się Radna Agnieszka Malinowska z pytaniem o drogę gminną i 

powiatową w Dylewie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz. Zapewnił, że będą sukcesywnie realizowane remonty dróg w 

gminie i powiecie. 

Radny Jerzy Marczak w imieniu własnym jak również mieszkańców podziękował, że 

zrealizowanie kanalizacji Kozietuły oraz remont drogi. 

Radny Sławomir Baran chciał uzyskać informację na temat przebudowy linii wysokiego 

napięcia w Alei I.   

Informacji udzielił Burmistrz, otóż firma energetyczna nie ma pieniędzy na przebudowę linii 

wysokiego napięcia. Wniosek jest złożony, należy czekać. 

14. Sprawy mieszkańców. 

Nie zgłoszono. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zamknął obrady XLIII Sesji rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołował     Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński   Sławomir Baran  Grzegorz Michalski 


